
 

 

شركة أورا ديفلوبرز إيجيبت هي شركة مصرية ملتزمة بمعايير السوق المصري. تأكد شركة اورا ديفلوبرز إيجيبت أنّ مبيعتها تتمّ بالجنيه  

ي وليس لدى الشركة أي نيّة لتغيير أسلوب الدفع أو ربط سعر أيّ وحدات سكنية بالدولار الأميركي في ظل الوضع الحالي للدولار  المصر

 الذي نراه كمشكلة قصيرة المدى في طريق مصر نحو نمو اقتصادي أكبر.

 

 وق المحلي وتدعم اقتصاده. فنحن ملتزمين بتوفير الوحدات السكنية ومجتمعات عمرانية التي تلبي احتياجات الس

 

 

Ora Developers Egypt is an Egyptian company that is committed to the standards of the Egyptian market. 

Ora Developers Egypt confirms that all sale transactions are done in Egyptian pounds, and that the 

company has no intention of changing the payment currency or linking the price of any units to the US 

Dollar in light of the current US Dollar situation, which we foresee as a short-term problem in Egypt's path 

towards greater economic growth. 

 

We are committed to providing units and developing robust communities that meet the needs of the local 

market and support its economy. 


